

Protokół z XIII posiedzenia Rady Dzielniczy Sławin w dniu 18.05.2020 r.

Miejsce posiedzenia: ZS nr 12 ul. Sławinkowska 50 w Lublinie.

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.27

Przewodnicząca obrad: M. Pietrzela

Protokolant obrad: M. Tarkowska

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XII Posiedzenia Rady w dniu 02.03.2020 r.
4. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami.
5. Stan realizacji rezerwy celowej dzielnicy na rok 2020.
6. Stan realizacji istotnych dla Sławina zadań inwestycyjnych i remontowych (w tym z budżetu obywatelskiego).
7. Propozycje z dzielnicy do projektu budżetu miasta na rok 2021 – wstępna dyskusja.
8. Wolne wnioski, informacje i zapytania.
9. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:

Ad1. Posiedzenie odbyło się w Zespole Szkół nr 12 w Sali 111 z zachowaniem zasad bezpieczeństwa w związku z przeciwdziałaniem pandemii SARS 19.

Przewodnicząca M. Pietrzela otworzyła posiedzenie wypowiadając formułę: „Otwieram obrady Rady Dzielniczy Sławin”. Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że w tym momencie w posiedzeniu uczestniczy 12 członków Rady Dzielniczy, co stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Rady (zał. Nr 1).

Ad 2. Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian. Zgłoszeń nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad. Został przyjęty jednogłośnie (12 głosów za).

Ad 3. Przewodnicząca zapytała czy są uwagi do projektu protokołu z posiedzenia Rady Dzielniczy Sławin nr XII z dnia 02.03.2020 r. Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt. Protokół został przyjęty jednogłośnie (12 głosów za przyjęciem).

Ad 4. Informację przedstawił przewodniczący Zarządu R. Osiak:

1. Do UM przekazano dokumenty z poprzedniego posiedzenia Rady.

2. Do ZDiM złożono *wnioski do realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy*. ZDiM nie przyjął do realizacji jednego z wniosków - propozycji montażu barierki przy ul. Świerkowej. Otrzymano pismo z ZDiM negatywnie opiniujące ten wniosek. Pozostałe podpisane wnioski przekazano do UM w celu przesunięcia środków finansowych na te zadania.
3. Wstrzymano planowany I Turniej Szachowy Dzielnicy (w związku z koronowirusem i zamknięciem terenu szkoły).
4. Przewodnicząca Rady i Przewodniczący Zarządu uczestniczyli w Komisji Samorządności Rady Miasta Lublin z przedstawicielami służb porządkowych poświęconemu bezpieczeństwu w dzielnicach. Przewodnicząca Rady przekazała uwagi w tym temacie dotyczące Sławina.
5. Odbyło się posiedzenie Zarządu Dzielnicy wraz z prezydium Rady i przewodniczącym Komisji Rewizyjnej Rady poświęcone m. in. sformułowaniu pisma Rady do stron konfliktu w ZS nr 12.
6. Wysłana korespondencja i odpowiedzi na nią:
 - odpowiedź Rady Dzielnicy Sławina do administratora wspólnoty przy ul. Kasztelańskiej w sprawie stanowiska i działań Rady na jego propozycje zmiany organizacji ruchu drogowego na części tej ulicy.
 - pismo do władz miasta i organów ZS nr 12 - w sprawie konfliktu pomiędzy organami w ZS nr 12. Otrzymano odpowiedź od Zastępcy Prezydenta Miasta pana M. Banacha.
 - mail do UM – w sprawie grodzenia nieruchomości w suchej dolinie w pobliżu ul. Kasztelańskiej (MPZP nie dopuszcza takiej możliwości). Otrzymano mailowo skan pisma Wydziału Budownictwa i Architektury UM skierowanego do Powiatowego Nadzoru Budowlanego miasta Lublin ze zgłoszeniem tej sprawy.
7. Pozostała otrzymana korespondencja:
 - pismo od Zastępcy Prezydenta Miasta pana A. Szymczyka (odpowiedź na pismo RD) informujące o podjęciu decyzji o zaprojektowaniu i wykonaniu przejazdu rowerowego na wylocie ul. Zielone Wzgórze
 - mail z prośbą o informację publiczną dotyczącą wprowadzania technologii 5G na dzielnicy. Pytania były bardzo szczegółowe i specjalistyczne. Po konsultacji z UM pytającej przekazano odpowiedź w tej sprawie – RD nie dysponuje takimi informacjami. W przyszłości trzeba też będzie się przyjrzeć przygotowanej przez pytającą propozycją petycji do UM w tej sprawie.
 - otrzymano ofertę na sprzedaż i montaż sygnalizacji na przejścia na ulicach. Oferta zostanie przesłana do zapoznania się przez członków Rady.
 - otrzymano i przekazano członkom Rady informacje z UM – o sposobie dostarczania pism i dokumentów do UM, o prowadzeniu zdalnych posiedzeń Rady i Zarządu.
8. Monitorowano postęp działań gminy w zakresie: przygotowywania do realizacji zadań z rezerwy celowej dzielnicy (remontu nawierzchni ul. J. Lisa, poszerzenia chodnika na odcinku ul. Willowej), zadań z budżetu obywatelskiego (wykonania odcinka ścieżki rowerowej przy ul. Północnej) i innych planowanych w budżecie przez gminę działań na dzielnicy.
9. Zaktualizowano strony internetowe dzielnicy.

Ad. 5.

- Omówiono sprawę negatywnie zaopiniowanej przez ZDiM propozycji montażu barierki przy ul. Świerkowej przed ZS nr 12. Rada ma inne zdanie na ten temat.
- Remont nawierzchni ul. Lisa – ma być zrealizowany w maju lub w czerwcu br.- R. Osiak.
- Poszerzenie chodnika na odcinku ul. Willowej – z powodu pandemii część procedur w UM była wstrzymana i dopiero w maju wpłynęły środki do ZDiM. Można rozpocząć procedury uzyskania pozwolenia na budowę i wyłonienia wykonawcy. Prace w tym zakresie trwają – R. Osiak.

Ad 6.

- z powodu pandemii niemal wszystkie inwestycje związane z Budżetem Obywatelskim zostały w mieście wstrzymane, w tym budowa ścieżki rowerowej przy ul. Północnej (jest już przygotowana dokumentacja, ale nie uzyskiwano pozwolenia na budowę i nie wybierano wykonawcy prac) – R. Osiak.
- zrealizowano połączenie ul. Tarasowej z ul. Relaksowej. G. Orłowski, przypomniał, że proponował przy tym odcinku wykonanie dodatkowych miejsc parkingowych. M. Wątorska, R. Osiak, M. Pietrzela zauważyli, że akurat w tym miejscu było to mało realne z uwagi na niekorzystne ukształtowanie terenu (duży spadek drogi, konieczność wykupu sąsiadujących gruntów, która by podniosła koszty tej inwestycji, wstrzymała i wydłużyła termin jej realizacji oraz niezgodność z zapisami planu zagospodarowania (teren zielony, brak możliwości lokalizacji parkingów).
- omówiono kwestie związane z odebraniem w dniu 05.05.2020 r. przez UM Lublin ulicy Zielone Wzgórze. G. Orłowski zwrócił uwagę, że nie są dobrze oznakowane miejsca związane z parkowaniem i przejazdem ponieważ brakuje znaków zakazu zatrzymywania i postoju oraz zaproponował aby napisać pismo do UM. Rada uznała, że pismo może być sformułowane dopiero po odbyciu planowanej wizji lokalnej z przedstawicielami władz miasta i ZDiM i poprosiła pana G. Orłowskiego o przygotowanie uwag.
- realizowana jest budowa kanalizacji w ulicy Szafranowej poprzedzająca budowę tej ulicy – R. Osiak.
- część mieszkańców mieszkających obok pętli autobusowej przy ul. Zbożowej oprotestowuje zakres planowanej jej przebudowy - R. Osiak
- zrealizowano odcinek ul. Zelwerowicza w bezpośrednim sąsiedztwie ul. Sławinkowskiej (do ok. 200 m jednej jezdni do dojazdu do budowanych budynków mieszkalnych).

Ad. 7. Przewodniczący Zarządu R. Osiak przypomniał, że zgodnie ze Statutem Dzielnicy Zarząd powinien przedstawić Radzie wstępną propozycję zadań do projektu budżetu miasta na rok 2021 a Rada je uzgodnić i podjąć stosowną uchwałę do 15 czerwca danego roku.

Propozycje z dzielnicy do projektu budżetu miasta z ubiegłego roku zostały wysłane do członków Rady, gdyż duża ich część powtórzy się na rok 2021. W propozycjach należy wskazać kilka tych, które Rada uznaje za najbardziej niezbędne z punktu interesów

całej dzielnicy (najlepiej nie więcej niż 3 z uwagi na sytuację finansową gmin w roku 2021). Z propozycji ubiegłorocznych można wykreślić remont nawierzchnię ul. H. Modrzejewskiej (zrealizowano w roku 2019) i J. Lisa (będzie realizowana z rezerwy celowej dzielnicy w roku 2020) – R. Osiak. Mało realna jest w br. realizacja ujętego w budżecie miasta remontu ul. Sempołowskiej z uwagi na ograniczone środki w budżecie miasta. Zaproponowano dopisanie zadania urządzenia doliny Czechówki przy ul. Północnej (D. Wójcik).

Ad. 8

- Omówiono kwestię sporu w ZS nr 12 – sprawę bada Kuratorium Oświaty w Lublinie.
- Przewodnicząca rady M. Pietrzela zaproponowała, aby każdy z członków Rady Dzielnicy przemyślał temat związany z możliwością prowadzenia zdalnych posiedzeń Rady Dzielnicy, tzw. widekonferencji.
- G. Orłowski poruszył problem słabego oświetlenia ul. Sławinkowskiej a J. Jabłoński zaproponował, aby nad przejściem dla pieszych przy tej ulicy obok szkoły było zamontowane dodatkowe oświetlenie.
- Z. Rzączyńska zaproponowała by wystosować pismo w sprawie monitorowania przez policję prędkość przejeżdżających samochodów na ul. Sławinkowskiej i ustawić tam radar.
- G. Orłowski zaproponował, aby interweniować w sprawie koszenia trawy wzdłuż ul. Willowej a zwłaszcza przy skrzyżowaniach z ul. Sławinek, z ul. Relaksową i Kasztelańską. D. Wójcik zaproponowała, aby zgłosić to poprzez stronę www.naprawmyTo.pl.
- D. Starczewski podjął temat związany z brakiem dostępności boiska na terenie ZS nr 12 dla mieszkańców dzielnicy.
- G. Orłowski ponownie wspomniał o projekcie parku linowego i zaproponował zastanowienie się nad posadowieniem luster na wylocie ul. Wędrowniej do serwisowej ul. Poligonowej.

Ad. 9. Przewodnicząca Rady M. Pietrzela stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin i zamknęła posiedzenie o godz. 20.18.

Protokołowała: Monika Tarkowska

(-)

Załączniki:

- 1) Lista obecności RD Sławin na XIII posiedzeniu w dniu 18-05-2020 r.

Protokół zatwierdzony w dniu 15.06.2020

Przewodnicząca Rady
Dzielnicy Sławin
(-)
Małgorzata Pietrzela